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PROTOKÓŁ Nr LIV/2014
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu

z dnia 21 maja 2014 roku

Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 - 1715

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady Pani Maria
Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po czym stwierdziła na
podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych
uchwał. Na sesji obecnych było 15 radnych tj wszyscy radni Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.
Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu.
Wśród gości obecni byli:
Radny Powiatu Zawierciańskiego Henryk Karcz.
Radny Powiatu Zawierciańskiego Lech Jaros
Ponadto w obradach uczestniczyli: Burmistrz i Sekretarz Miasta i Gminy Ogrodzieniec oraz
Sołtysi Gminy Ogrodzieniec.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś wniósł o poszerzenie obrad o dodatkowe uchwały:

· w sprawie zwiększenia dotacji celowej dla jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych
z terenu Gminy Ogrodzieniec

Dotacja celowa przeznaczona na dofinansowanie zakupu hełmów bojowych dla
wszystkich jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Miasta i Gminy
Ogrodzieniec.

· w sprawie zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Ogrodzieńcu

SPZOZ w Ogrodzieńcu poszerza swoją działalność o gabinet chorób płuc. W związku z
tym wprowadza się zmiany do Statutu SPZOZ polegające na dopisaniu do wykazu
placówek przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Ogrodzieńcu dodatkowej poradni pn
„Poradnia chorób płuc” oraz w schemacie organizacyjnym dodaje się gabinet chorób płuc.

· w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach
stanowiących własność Gminy Ogrodzieniec

Do podpisania umowy na dofinansowanie dla spółdzielni socjalnej Impuls potrzebne jest
poręczenie gminy jako założyciela spółdzielni. Poręczeniem tym będzie ustanowienie
hipoteki na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Ogrodzieniec.
Ustanowienie hipoteki na rzecz Fundacji Regionalnej Agencji Promocji Zatrudnienia z
siedzibą w Dąbrowie Górniczej na nieruchomościach stanowiących własność Gminy
Ogrodzieniec, położonych w Kiełkowicach, o nr ewidencyjnym 133/2 o pow. 2 ha 0371 m²,
oraz o nr ewidencyjnym 208/1 o pow. 0,1275 ha - na kwotę 219.792,00 złotych.



Strona 2 z 13

Ustanowienie hipoteki następuje w celu zabezpieczenia realizacji zawartych przez
Spółdzielnię Socjalną „IMPULS” umów: o przyznanie podstawowego wsparcia
pomostowego oraz o wsparcie finansowe na założenie i działalność spółdzielni.

Porządek obrad poszerzony o wyżej wymienione uchwały został przyjęty przez radnych
jednogłośnie 15 głosami i przedstawiał się następująco

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia dotacji celowej dla jednostek Ochotniczych

Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej w Ogrodzieńcu
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na

nieruchomościach stanowiących własność Gminy Ogrodzieniec
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i

zbiorowe odprowadzenie ścieków.
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na

realizację zadania związanego z dofinansowaniem budowy chodnika w ciągu drogi
wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia, Gmina Ogrodzieniec.

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu
na realizację zadania związanego z dofinansowaniem kontynuacji przebudowy chodnika
przy ulicy Bzowskiej w miejscowości Fugasówka , Gmina Ogrodzieniec.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w budżecie Gminy
Ogrodzieniec na 2014rok.

15. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.
16. Wnioski i oświadczenia.
17. Zamkniecie obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół sesji Rady Nr LIII/2014 z sesji Rady z dnia 23 kwietnia 2014r. zostały przyjęty
przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych.

Ad.4

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.

28 kwietnia odbyło się Walne Zgromadzenie Wspólników gminnej spółki „Zamek”, na której
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udzielono zarządowi absolutorium za rok 2013. Przyjęto sprawozdania finansowe z
działalności spółki.

1 maja Dziecięco-Młodzieżowa Orkiestra Dęta oraz Zespół Mażoretek Fantazja wystąpiły w
Szczawnicy na rozpoczęciu sezonu turystycznego w uzdrowisku. Młodzież z naszej gminy w
barwnym korowodzie przemaszerowała ulicami miasta, a następnie wystąpiła z bardzo
udanym koncertem połączonym z układem tanecznym mażoretek. W tym czasie w
Szczawnicy przebywała grupa słuchaczy z UTW z Zawiercia ,którzy licznie oglądali występ.

2 maja mieszkańcy tradycyjnie bawili się na skwerze przy Domu Kultury - na popołudnie i
wieczór przygotowano występy zespołów Echo i Seniorów z Ogrodzieńca oraz koncert
muzyki rockowej i hip-hopowej. Druga część programu to taneczny wieczór. W tym dniu
odbyło się także otwarcie wystawy sprzętu i umundurowania strażackiego.

3 maja br. obchodziliśmy 223 rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 Maja. W Ogrodzieńcu
przedstawiciele władz samorządowych w asyście druhów OSP Ogrodzieniec i Podzamcze
oraz Dziecięco-Młodzieżowej Orkiestry Dętej złożyli wiązanki kwiatów pod Pomnikiem
Poległych na Cmentarzu Komunalnym w Ogrodzieńcu. W Kościele Parafialnym odprawiona
została msza św. w intencji Ojczyzny oraz strażaków.

W dniach 8-9 maja w Bielsku-Białej Burmistrz wziął udział w Śląskim Forum Drogownictwa.
To już tradycja, że w pierwszej dekadzie maja odbywa się takie spotkanie władz
samorządowych, administracji drogowej oraz firm branży drogowej. Cechą charakterystyczną
ŚFD jest jego techniczny charakter – to okazja do zapoznania się z najnowszymi
technologiami i rozwiązaniami wdrażanymi w drogownictwie: w budowie i utrzymaniu
nawierzchni drogowych, w oznakowaniu dróg i inżynierii ruchu. Forum ma charakter
międzynarodowy, w programie znajdują się prezentacje przygotowane przez ekspertów z
Niemiec.

13 maja w Zawierciu uroczyście obchodzone były Powiatowe Dni Strażaka. Podczas
uroczystości nie zabrakło nie tylko strażaków, ale także przedstawicieli innych służb
mundurowych czy też parlamentarzystów i samorządowców. Awanse na wyższe stopnie oraz
wyróżnienia wręczali senator gen. Zbigniew Meres, zastępca Śląskiego Komendanta PSP st.
bryg. Jeremi Szczygłowski oraz komendant powiatowy PSP w Zawierciu bryg. Marek Fiutak.

14 maja odbyło się posiedzenia Rady Społecznej SPZOZ w Ogrodzieńcu. Podsumowano rok
ubiegł pozytywnie zaopiniowane zostało sprawozdanie finansowe SPZOZ za rok 2013 .

W dniu 19 maja na „Orliku ” odbył się IV turniej o Puchar Burmistrza MiG Ogrodzieniec.
Turniej został rozegrany w dwóch kategoriach chłopców i dziewcząt. Drużyna dziewcząt
naszej szkoły zajęła I miejsce. Drugie miejsce zajęła szkoła z Giebła ,trzecie Niegowonice. W
kategorii chłopców szkoła zajęła drugie miejsce ,do pierwszego zabrakło nam jednego gola.
Pokonaliśmy SP Niegowonice i przegraliśmy z SP Giebło

Inwestycje i remonty

http://bydgoszcz.naszemiasto.pl/artykul/galeria/odprawa-kadry-kierowniczej-komorek-ruchu-drogowego,2179076,t,id.html
http://bydgoszcz.naszemiasto.pl/artykul/galeria/odprawa-kadry-kierowniczej-komorek-ruchu-drogowego,2179076,t,id.html
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Zgodnie z harmonogramem prowadzone są prace w zakresie zadania „Remont parkingu przy
Placu Wolności w Ogrodzieńcu w celu poprawy jakości życia mieszkańców” Zakończenie
inwestycji przewidziane jest do końca czerwca br.

Nadal trwają roboty budowlane i elektryczne w ramach inwestycji pn. „Rewitalizacja Placu
Piłsudskiego w Ogrodzieńcu wraz z budową amfiteatru w celu pobudzenia aktywności i
umacniania tożsamości mieszkańców oraz realizacji potrzeb kulturalno- rozrywkowych – etap
I”. Zgodnie z zawartą umową zadanie ma zakończyć się do końca lipca 2014r.

Ponadto na mocy podpisanej umowy przekazano firmie LINTER z Wolbromia plac budowy
w celu realizacji „Budowy II etapu oczyszczalni ścieków w Ogrodzieńcu”. Zgodnie z zawartą
umową zakończenie prac ustalono na 28 listopada br.

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
Miejsko- Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu.

Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady.
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.
Uchwale nadano Nr LIV/405/2014

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu.

Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady.

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.
Uchwale nadano Nr LIV 406 /2014

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_405_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_406_2014.pdf
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Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady.
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.
Uchwale nadano Nr LIV/407/2014

Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia dotacji celowej dla jednostek Ochotniczych
Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski referując temat między innymi powiedział - planujemy
przyznać z budżetu gminy dotację celową dla wszystkich jednostek Ochotniczych Straży
Pożarnej. Dotacja celowa zaplanowana jest w budżecie gminy, a uchwała w tej sprawie
umożliwi podpisanie umowy oraz formalne przekazanie pieniędzy wysokości 1.348,20 zł na
dofinansowanie zakupu hełmów bojowych dla jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych w
następujących wysokościach: OSP Ogrodzieniec  128,40 zł, OSP Ryczów 128,40 zł ,OSP
Mokrus 192,60 zł, OSP Gulzów 192,60 zł, OSP Giebło 128,40 zł, OSP Podzamcze 192,60 zł,
OSP Ryczów Kolonia 192,60 zł, OSP Kiełkowice 192,60 zł.

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.
Uchwale nadano Nr LIV/408/2014

Ad. 9
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Ogrodzieńcu

Projekt uchwały został omówiony na początku sesji przez Sekretarza Gminy Pana Dariusza
Ptasia podczas uzasadniania wniosku o poszerzenie porządku obrad o tę uchwałę

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.
Uchwale nadano Nr LIV/409/2014

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_407_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_408_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_409_2014.pdf
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Ad. 10
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na
nieruchomościach stanowiących własność Gminy Ogrodzieniec

Na wstępie Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski zaznaczył - projekt uchwały
został wstępnie omówiony przez Sekretarza Gminy na początku sesji podczas uzasadniania
wniosku o poszerzenie porządku obrad o tę uchwałę. Sprawa dotyczy ustanowienia hipoteki
w celu zabezpieczenia realizacji zawartych przez Spółdzielnię Socjalną „IMPULS” umów: o
przyznanie podstawowego wsparcia pomostowego oraz o wsparcie finansowe na założenie i
działalność spółdzielni.

Dla przypomnienia oraz poszerzenia informacji Burmistrz Pan Andrzej Mikulski omówił
zagadnienia dotyczące utworzenia spółdzielni socjalnej w naszej gminie. Miedzy innymi
powiedział :

Spółdzielnia socjalna jest specyficzną formą przedsiębiorstwa społecznego. Tworzą ją w
większości osoby zagrożone marginalizacją ze względu na bezrobocie, niepełnosprawność
osoby które mają trudności w znalezieniu pracy. Praca w spółdzielniach socjalnych daje im
szansę na aktywizację społeczną i zawodową, integrację, podniesienie swoich kwalifikacji.
Spółdzielnia socjalna ma wspólne cechy ze spółką – jest to podmiot gospodarczy nastawiony
na zysk w wyniku prowadzenia działalności spółdzielczej.
Na naszym terenie mamy sporą grupę osób bezrobotnych, które cały czas zgłaszają się do
urzędu o ich zatrudnienie. Osoby te znajdywały zatrudnienie w gminie na krótki okres czasu,
przy pracach porządkowych prowadzonych przez Zakład Gospodarki Komunalnej w
Ogrodzieńcu. Osoby bezrobotne które były zatrudniane przez gminę, teraz w spółdzielni
socjalnej znajdą zatrudnienie, a na utworzenie dla nich miejsca pracy będzie pomoc
finansowa. Pomoc finansowa będzie zapewniona na bieżącą działalność spółdzielni, będzie
też wsparcie fachowców i doradców. Przez rok czasu spółdzielnia może korzystać z pomocy
finansowej i merytorycznej. Spółdzielnia socjalna oprócz wykonywania prac porządkowych
na terenie gminy będzie też mogła świadczyć usługi na zewnątrz dla mieszkańców. Ustalony
został biznesplan w którym wyszczególnione są usługi które spółdzielnia może świadczyć
wraz z cennikiem.

Spółdzielnia socjalna Impuls w Ogrodzieńcu powołana została przez Radę Miejską w stycznia
br. na sesji została wówczas podjęta uchwała o jej utworzeniu. Założyła ją gmina wraz ze
stowarzyszeniem Nobilito. Spółdzielnia musi zatrudnić co najmniej 6 osób spośród grupy
wykluczonych w terminie sześciu miesięcy od dnia wpisu spółdzielni socjalnej do Krajowego
Rejestru Sądowego. Osoby zatrudnione powinny przepracować w spółdzielni nieprzerwanie
przez 12 miesięcy. Przez co najmniej rok czasu spółdzielnia będzie funkcjonować i przez ten
rok czasu będzie wsparcie finansowe oraz merytoryczne. Prowadzone będzie doradztwo,
obsługa księgowa, zaś po roku gdy wszystko powiedzie się spółdzielnia będzie dalej
funkcjonować, a jeśli się nie sprawdzi to zostanie zlikwidowana. Osoby zatrudnione w
spółdzielni muszą przepracować w niej nieprzerwanie przez 12 miesięcy chodzi o to, aby
nikomu nie rozmyśliło się i nie zrezygnował z pracy w spółdzielni. Mamy 20 osób które
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zostały przeszkolone, prowadzone było dla nich doradztwo zawodowe i psychologiczne.
Uczyły się te osoby samodzielności i długofalowego planowania aby w przyszłości
samodzielnie dbać o finanse, zarządzać własną działalnością, wyznaczać kierunki rozwoju.
Jest to grupa osób bardzo zmotywowanych do pracy bowiem osoby te były długo bezrobotne,
są to osoby w wieku średnim 40-50 letnie, przed emeryturą i raczej nie powinno się zdarzyć
że zrezygnują z pracy w spółdzielni.

Dotacje i doradztwo dotyczące zagadnień prawnych, tworzenia strategii i biznesplanu
spółdzielni, a także poznania podstaw marketingu i promocji zaoferował Ośrodek Wsparcia
Ekonomii Społecznej, (FRAPZ). Urząd Marszałkowski skontrolował oraz dokonał oceny
dokumentacji (wnioski i biznesplan spółdzielni). Złożone przez nas dokumenty zostały
pozytywnie rozpatrzone i przyznana została dotacja na działalność spółdzielni. Do podpisania
umowy na dofinansowanie potrzebne jest poręczenie gminy jako założyciela spółdzielni i tym
poręczeniem będzie ustanowienie hipoteki na nieruchomościach stanowiących własność
Gminy. Ustanowienie hipoteki na rzecz Fundacji Regionalnej Agencji Promocji Zatrudnienia
z siedzibą w Dąbrowie Górniczej na nieruchomościach stanowiących własność Gminy
Ogrodzieniec, położonych w Kiełkowicach, o nr ewidencyjnym 133/2 o pow. 2 ha 0371 m²,
oraz o nr ewidencyjnym 208/1 o pow. 0,1275 ha, - na kwotę 219.792,00 złotych.
Ustanowienie hipoteki następuje w celu zabezpieczenia realizacji zawartych przez
Spółdzielnię Socjalną „IMPULS” umów: o przyznanie podstawowego wsparcia
pomostowego oraz o wsparcie finansowe na założenie i działalność spółdzielni.

Radny  Janoska  J.  zapytał o  to  kto  będzie  zlecał spółdzielni  prace  oraz  kto  ustala  stawki  na
świadczone przez spółdzielnie usługi.

Burmistrz odparł - stawki usług zostały ustalone jako jeden z elementów biznesplanu, jest to
dokument który wraz z innymi dokumentami i wnioskami przesłany został do akceptacji
przez Urząd Marszałkowski. Proponując stawki wzorowaliśmy się na podobnych zasadach
jak Zakład Gospodarki Komunalnej z tym, że stawki spółdzielni będą nieco niższe z uwagi na
fakt dofinansowania przez FRAPZ działalności spółdzielni. Przygotowujemy informacje dot.
usług jakie spółdzielnia będzie świadczyć w zakresie utrzymania czystości i porządku oraz
utrzymania zieleni. Usługi realizowane przez Spółdzielnie poprzednio były świadczone przez
ZGK. Obecnie Spółdzielnia odciążą nasz Zakład Gospodarki Komunalnej, który ma sporo
innych zadań związanych z realizacją gospodarki wodno- ściekowej w Gminie.
To Gmina, a nie ZGK będzie zleca Spółdzielni usługi. Były i będą nadal przekazywane z
budżetu dotacje przedmiotowe na usługi realizowane w zakresie utrzymania czystości i
porządku oraz utrzymanie zieleni w gminie z tym ,że poprzednio usługi w tym zakresie
świadczył ZGK, a teraz będą one zlecane Spółdzielni

Radny Szczygieł zapytał o możliwość świadczenia przez spółdzielnie usług dla ludności.

Burmistrz – usługi będą świadczone przez Spółdzielnię socjalną „Impuls” zarówno dla gminy
jak również dla mieszkańców. Przygotowania zostanie informacja dot. usług świadczonych
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przez spółdzielnie w zakresie utrzymania czystości i porządku oraz utrzymania zieleni wraz z
cennikiem. Informacja taka zostanie niebawem opublikowana i przekazana do wiadomości
publicznej.

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych i 1 wstrzymał się od głosu
Uchwale nadano Nr LIV 410/2014

Ad. 11
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
zbiorowe odprowadzenie ścieków.

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski referując temat między innymi powiedział - zgodnie z
ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków
przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne określa taryfę na jeden rok. Taryfy podlegają
zatwierdzeniu w drodze uchwały rady gminy. Przedsiębiorstwo w terminie 70 dni przed
planowanym dniem wejścia taryf w życie przedstawia wniosek o ich zatwierdzenie. Rada
Gminy podejmuje uchwałę o zatwierdzeniu taryf, w terminie 45 dni od dnia złożenia wniosku
albo o odmowie zatwierdzenia taryf, jeżeli zostały one sporządzone niezgodnie z przepisami.

Burmistrz poinformował - Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu przedstawił w
terminie 70 dni przed planowanym dniem wejścia taryf w życie wniosek o ich zatwierdzenie.
Wniosek wraz z taryfami stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Taryfy za zbiorowe
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Zakładu Gospodarki
Komunalnej w Ogrodzieńcu określone zostały w załączniku do niniejszej uchwały. Taryfa,
obowiązuje od 1 lipca 2014 r. do 30 czerwca 2015 r. na obszarze Gminy Ogrodzieniec.
Taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków zostały
sporządzone zgodnie z przepisami, były one analizowane od strony ekonomicznej i
merytorycznej .Na ściekach i wodzie nie chcemy zarabiać – stwierdził Burmistrza gdyby
nawet  ZGK  chciał ustalić wyższe  niż to  wynika  z  rachunku  ekonomicznego  taryfy  to  i  tak
musiałby te środki zwrócić.

Abonament za wodę pozostaje na niezmienionym poziomie, natomiast przy opłacie
zryczałtowanej wzrasta o 50 groszy i będzie na tym samym poziomie co przy opłacie
abonamentowej czyli 5,04 zł, zatem zostały te opłaty zrównane. Odprowadzenie ścieków -
podwyżka o 24 grosze za zrzut ścieków oraz wzrost opłaty abonentowi o 21 groszy. Nastąpił
wzrost kosztów gospodarki ściekowej – osady ściekowych muszą być do spalarni dostarczane
i na tym poziomie nastąpił wzrost kosztów powodując tym samym wzrost opłat za ścieki.

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_410_2014.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu
Uchwale nadano Nr LIV/411/2014

Ad. 12
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na
realizację zadania związanego z dofinansowaniem budowy chodnika w ciągu drogi
wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia, Gmina Ogrodzieniec.

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały w sprawie dofinansowania
budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia,
Gmina Ogrodzieniec.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu
Uchwale nadano Nr LIV/412/2014

Ad. 13
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem kontynuacji
przebudowy chodnika przy ulicy Bzowskiej w miejscowości Fugasówka , Gmina
Ogrodzieniec.

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały w sprawie dofinansowania
zadania inwestycyjnego dotyczącego kontynuacji przebudowy chodnika przy ulicy Bzowskiej
w miejscowości Fugasówka
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu
Uchwale nadano Nr LIV/413/2014

Ad. 14
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w budżecie Gminy
Ogrodzieniec na 2014rok.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_411_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_412_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_413_2014.pdf
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Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady.
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoska.

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.
Uchwale nadano Nr LIV/414/2014

Ad. 15
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.

Radny Krzysztof Apel - w związku z wzmożonym ruchem pieszych na odcinku drogi
prowadzącej na Krępę zwracam się z prośba o interwencję u odpowiednich organów w
sprawie ustawienia znaku ograniczenia prędkości oraz znaku informującego o ruchy pieszych.
Rozpoczął się okres letni i osoby spacerujące obawiają się o swoje bezpieczeństwo. Kierowcy
urządzają sobie wyścigi samochodowe i może dojść tam do tragedii. Ustawienie takiego
znaku jest skonsultowane z Wydziałem ruchu Drogowego Komendy Powiatowej w Zawierciu

Radna Zofia Adamusińska - mieszkańcy Ryczowa proszą Pana Burmistrza o zorganizowanie
zbiórki wielkogabarytowej w miesiącu czerwcu. Następna sprawa dotyczy studni na głównym
przystanku. Po roku okazało się, że kamień jest słaby, sypie się cała podstawa, zaprawa też
nie jest zbyt mocna bo odpadają całe kamienie. To samo dzieje się z klombem. Mieszkańcy
proszą o interwencje u wykonawcy.
Przy zjeździe z ulicy Basztowej na drogę do Złożeńca brakuje znaku dokąd w/w droga
prowadzi i ile jest kilometrów do Złożeńca i do Pilicy. Kierowcy obcy ciągle pytają jak
dojechać do danych miejscowości i jaka jest odległość. W imieniu zainteresowanych radni
proszą o załatwienie sprawy.
Ponowna prośba mieszkańców o gniazda do selektywnej zbiorki na przystanku BUS przy ul.
Basztowej 97. Turyści wszystkie butelki pozostawiają w rowach przy drodze do Złożeńca i
wokół przystanku.

Radna Elżbieta Stanek - zaznaczyła w Kiełkowicach to samo dzieje się ze studnia, kamień się
lasuje i studnia sypie się .

Radny Zygmunt Podsiadło złożył na ręce Przewodniczącej Rady oraz Burmistrza pisemną
interpelacje, po czym zapoznał obecnych na sesji z jej treścią. Pisemna interpelacja załączona
została do niniejszego protokołu.
W interpelacji z dn.12.02.2014r. nie otrzymałem informacji ile pieniędzy gmina zebrała po te
80 zł od gospodarstwa – ile zapłaciła za projekt tej renomowanej firmie, który dał aż 73
pozycję i co z resztą tych pieniędzy. Pragnę podkreślić, że żadna z gmin nie pobierała takich
opłat.
Gimbus  w  2010r.  już stał tak  jak  stoi  w  Cementowni.  Ubezpieczenie  OC  trzeba  płacić,
autobus niszczeje, traci na wartości – o dalej, a może to dlatego, że to ja załatwiłem tego
gimbusa dla naszej gminy.
Kiedy zostaną zamontowane lampy doświetlające boisko i basen przy szkole w Podzamczu.
Na zebraniach wiejskich w dn. 4.07.2013r. oraz 17.09.2013r. oświadczył Pan, że jeżeli jest

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_liv_414_2014.pdf
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gdzie zamontować takie lampy a słupy energetyki stoją, to wystąpi Pan do energetyki o zgodę
i lampy zostaną zawieszone i podłączone. Do kiedy to może być zrealizowane,
Przystanek przy ul. Wojska Polskiego w kierunku Zawiercia jest uszkodzony, pokrycie
popękane przecieka, błoto. Na tle innych gmin nasze przystanki wyglądają fatalnie. Co jest
tego powodem?
Kiedy zostaną zlikwidowane dzikie wysypiska śmieci przy drodze za cmentarzem w kierunku
Podzamcza oraz przy drodze Podzamcze – Bzów.
Kiedy zostaną naprawione lub wymienione pokrzywione i pordzewiałe barierki przy ul. W.
Polskiego od strony Pl. Jurajskiego i remizy OSP w Podzamczu.
Mieszkańcy ul. Firleja w Podzamczu od kilku lat proszą Pana na każdym spotkaniu w
Podzamczu i spowodowanie poprawy ciśnienia wody powalające na normalne
funkcjonowanie z możliwością umycia lub wykąpania się wieczorem. Ostatni w lipcu 2013r.
obiecał Pan definitywnie rozwiązanie tego problemu przez zamontowanie falowników.
Mieszkańcy pytają kiedy to może być zrealizowane.
Jaka kwota została wydatkowana na prace związane z odwodnieniem posesji przy ul.
Zachodniej w Ryczowie Kolonii.
Ile ma Pan zaległego urlopu do wykorzystania. Należałoby go wykorzystać po to, by po
zakończonej kadencji nie trzeba było za niego płacić. Podobno gminy na to nie stać.

Radny Zbigniew Fabiańczyk - zapytał kiedy zakończy się remont dróg po zimie bo nie tylko
w Gieble ale w całej gminie na drogach są ubytki. Chodzi o bieżące uzupełnianie ubytków
szlaką. W Gieble zgłasza ulice Księżą i Miodową.
Dworek w Gieble ściany zewnętrzne są w fatalnym stanie jest to gminny zabytek i on
niszczeje jego stan techniczny na zewnątrz jest zły.

Radny Patryk Szczygieł - od 3 lat pojawiła się idea utworzenia siłowni na świeżym powietrzu,
może udałoby się uruchomić taką siłownie koło Domu Kultury w Ogrodzieńcu. Dla seniorów
ale nie tylko byłaby to fajna sprawa. Radny rozumiejąc trudności finansowe zaproponował
realizacje tego pomysłu i zakup sprzętu etapowo. Grupa młodych osób jest bardzo
zainteresowana grą w piłkę nożną na piasku. Ekipa tych młodych ludzi jest z naszego terenu i
oni są dość mocno zainteresowani uprawianiem tego sportu, myślą nawet o założeniu klubu
sportowego - Czy byłaby możliwość pomóc im, może kilka wywrotek piasku wystarczy, bo
zainteresowanie i zapał jest spory, a w sport warto inwestować.

Radny Jerzy Janoska - w imieniu mieszkańców sołectwa Fugasówka i Markowizna prosi o
interwencję dot. drogi na Markowiznę szczególnie końcówka tej drogi jest w kiepskim stanie
i radny prosi o interwencje w tej sprawie.

Odpowiedzi Burmistrza:

Nowy projekt organizacji ruchu na drogach powinien być gotowy do połowy lipca br. Nie
wolno ustawiać znaków drogowych bez zatwierdzonego projektu.

Zgodnie z planem zbiórka odpadów wielkogabarytowych obędzie się jesienią, ale w każdą
sobotę odpady wielkogabarytowe przyjmowane są także w Punkcie Segregacji Odpadów
Komunalnych w siedzibie Remondis w Ogrodzieńcu-Cementowni.
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Studnie w Ryczowie i Kiełkowicach obejmuje jeszcze okres gwarancyjny i wykonawca
będzie musiał naprawić. Ich obudowa została wykonana z wapienia jurajskiego, takiego jaki
jest w naszej gminie. Jest on mniej wytrzymałym materiałem od wapienia dewońskiego i to
może być przyczyną powstania uszkodzeń.

To, że nasza gmina znalazła się na 73 miejscu w konkursie na dofinansowanie do solarów, nie
jest winą osób przygotowujących wniosek aplikacyjny, bo był on przygotowany jak wiele
innych w sposób bardzo dobry. Pozycja na liście rankingowej wynikała z kryterium konkursu,
w którym najważniejsze było uzyskanie efektu ekologicznego tzn. konkretne zmniejszenie
zanieczyszczeń powietrza. Oprócz dwóch sołectw Gulzowa i Mokrusa mamy wszystkie
posesje zgazyfikowane w gminie i efekt u nas jest mniejszy niż np. w gminie Kroczyce, gdzie
trzony kuchenne na podgrzewanie wody w palenisku węglowym zamieniono solarami.

Od czasu likwidacji PKS Zawiercie, gimbus nie dowozi dzieci do szkoły, ponieważ
przewoźnicy, którzy świadczą te usługi mają własny tabor i nie są zainteresowani wynajmem
od gminy tego samochodu. W lipcu ogłosimy przetarg na dowóz dzieci do szkoły, jeżeli nowy
przewoźnik nie będzie zainteresowany naszym autobusem, to go przeznaczymy na sprzedaż
lub zezłomujemy.

Gmina jest zobowiązana do oświetlenia ulic. Ulica Szkolna jest oświetlona, natomiast boisko
szkolne jest odrębną sprawą i nie powinna być przedmiotem interpelacji.

ZGK w Ogrodzieńcu ma zaplanowane remonty przystanków na terenie gminy i przystanek w
Podzamczu zostanie naprawiony.

Naprawa barierek w Podzamczu leży w kompetencji zarządcy drogi czyli Powiatowego
Zarządu Dróg w Zawierciu. Gmina nie może ponosić kosztów związanych z ich naprawą.

Niskie ciśnienie wody zostanie zlikwidowane, w najbliższym czasie zaplanowane jest
zamontowanie hydroforu.

Poprosimy wykonawcę o skalkulowanie kosztów wymiany gruntu wraz z naprawą drogi
przed nieruchomością w na ul. Zachodniej w Ryczowie Kolonii.

Ubiegłoroczny urlop wykorzystałem prawie w całości, urlop bieżący planuję wykorzystać w
sierpniu.

Prace przy naprawie uszkodzonych dróg bitumicznych w całej gminie są dość zaawansowane.
Przekażę do ZGK aby sprawdzić stan pozostałych dróg.

Dworek w Gieble – obecnie nie posiadamy środków na naprawę tynku na zewnątrz budynku.
Wnętrze dworku, to co było najważniejsze jest zabezpieczone, a z remontem zewnętrznym
należy poczekać.

Temat siłowni na świeżym powietrzu omawialiśmy już wspólnie z Przewodniczącą Rady
Miejskiej panią Lipką-Stępniewską. Urządzenia są bardzo atrakcyjne, ale to bardzo duży
wydatek w budżecie gminy, ok.40-50 tys.zł.

Sprawę naprawy drogi na Markowiznę przekażę do ZGK.
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Ad. 16
Wnioski i oświadczenia.

Przewodnicząca Rady Pani Maria Lipka–Stępniewska poinformowała o pismach - wnioskach
Edmunda Bednarza skierowanych do wszystkich radnym Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu
w sprawie podjęcia uchwały w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnych; Zofii
Adamusińskiej i Janusza Grzesiaka oraz Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec.
Do zbadania przedmiotowej sprawy zobowiązano Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w
Ogrodzieńcu. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w tej sprawie zwoła Jolanta Ciołczyńska
Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Ad. 17
Zamkniecie obrad.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując
wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządziła:
Michalina Piecha  Podpis Przewodniczącej Rady


